
Dyrlæge Camilla Rasmussen fortæller;

Hårcelleanalyse som hjælp til optimering af fodring og hundens sundhed

"Jeg er uddannet dyrlæge og er den glade ejer af en Border Collie tæve på knapt 4 år.

Hele hendes hvalpekuld blev desværre behandlet med antibiotika, da en kuldbror blev helt dvask og slap og man 

ikke turde andet end at behandle hele kuldet.

Vi har en mistanke om, at denne forstyrrelse af tarm �ora og immunsystemet som helhed er en af årsagerne til at 

min hund indtil nu har pådraget sig gentagne Giardia infektioner samt har svært ved at komme over 

infektionerne. Et par gange er der i forbindelse med disse infektioner opstået vægt tab, mat pels og hårtab. Vi 

har mistanke om at hunden i disse periode har svært ved at optage sit foder. Derfor er det naturligvis vigtigt, at 

hunden får det optimale foder.

Hvordan �nder man ud af hvad det er?

Jo ser I, min dygtige kollega Theresa Schumann har været med til at tilpasse den kendte hårcelleanalyse fra 

mennesker til dyr & at Aalborg Barf Butik er uddannede i denne test.

Jeg var interesseret i, at undersøge hvilke proteinkilder der var mest optimale, at fodre min hund med, og hvilke 

hun måske ikke kunne tåle, så vi kan undgå at belaste hende yderligere fremadrettet.

Desuden var jeg naturligvis interesseret i at undgå andre ting, som kunne forstyrre hende samt optagelsen og 

udnyttelsen af hendes foder.

Det viste sig at de to proteinkilder jeg fodrede med, var de mindst optimale. Så i samarbejde med Aalborg Barf 

Butik fandt vi nogle andre protein kilder. Desuden købte jeg tilskud af de få ting hunden manglede lidt af ifølge 

testen.

Efter blot 10-14 dage var der tydelig forskel at spore. Hunden satte ny �n og blank pels og tog på igen. Det har 

jeg kun én gang tidligere i karrieren oplevet så hurtigt.

Herligt med god test og god rådgivning fra Aalborg Barf butik"
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Testemonials 
- det kunderne oplever....


